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                                       PROCES   VERBAL 

 

 Incheiat astazi  30 ianuarie   2015  in sedinta ordinara a  Consiliului local 

Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr.9 din 26.01.2015. 

Sedinta are loc in sala de sedinte a primariei, participand un nr. 13 consilieri din 

13 in functie. Participa de asemenea primarul  si secretarul comunei, contabilul 

institutiei, d-na Gherghin Aurelia, directorul Scolii „Gheorghe Savinescu 

Cracaoani”-dl Savin Dionisie si seful S.V.S.U. Cracaoani, Diaconu C-tin. Pentru 

inceput presedintele de sedinta, d-l Dogariu  Constantin da citire ordinei de zi a 

sedintei: 

     1  .Proiect de hotarare privind alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru 

o perioada de 3 luni. . 

     2. Proiect de hotarare privind  aprobarea unor completari la Regulamentul de 

organizare si functionare a Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta 

Cracaoani. 

     3.Proiect de hotarare privind   avizarea Retelei  de scolarizare pentru anul 

scolar 2015-2016  la nivelul  comunei Cracaoani.                

     4. Intrebari- interpelari. 
 

D-l primar, Petre Zamfir solicita introducerea pe ordinea de zi si a unui nou 

proiect ce nu sufera amanare, respectiv proiectul de hotarare privind  aprobarea 

obiectivelor de investitii locale ce urmeaza a fi finantate prin Programul 

National de Dezvoltare Locala, Subprogramul „Modernizarea satului 

romanesc”, hotararea ce urmeaza a fi adoptata urmand a fi trimisa in regim de 

urgenta la Consiliul Judetean care a solicitat-o pentru centralizare. 

Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi  cu completarea solicitata de 

d-l primar. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

.  Presedintele de sedinta supune la vot apoi procesul verbal de la sedinta 

anterioara. Se aproba cu unanimitate.  

      Se trece in continuare la ordinea de zi. Proiect de hotarare privind alegerea 

unui nou presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni. . 

Pentru inceput secretarul comunei arata ca primele 3 proiecte de hotarari inscrise 

pe ordinea de zi au avizul favorabil al comisiilor de specialitate ale Consiliului 

local. 

. Presedintele de sedinta da cuvintul tot secretarului comunei pentru a prezenta 

materialele privitoare la  proiectul de hotarare inscris pe ordinea de zi. Pentru 

inceput acesta da citire expunerii de motive a viceprimarului si raportului de 

specialitate cu privire la acest proiect, precum si proiectului propriuzis. Este 

propus ca presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni d-l Anusca 

Constantin. Nemaifiind alte propuneri  se supune la vot proiectul de hotarire asa 

cum a fost formulat . Se aproba cu unanimitate de voturi. 
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Se trece in continuare la urmatorul proiect de hotarare: Proiect de hotarare 

privind  aprobarea unor completari la Regulamentul de organizare si functionare 

a Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta Cracaoani. 

 

Presedintele de sedinta da cuvantul secretarului comunei care da citire 

proiectului de hotarare si expunerii de motive a primarului comunei Cracaoani. 

Da cuvintul apoi  d-lui Diaconu Constantin  seful S.V.S.U la nivelul  comunei 

Cracaoani , care da citire raportului biroului de specialitate cu privire la acest 

proiect aratand care este scopul concret al acestei hotarari, respectiv modificari 

cu noi reglementari privind atributiile sefului SVSU la inundatii. 

   Nefiind   alte discutii legate de acest proiect, presedintele de sedinta  supune la 

vot acest proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se trece la urmatorul proiect  inscris pe ordinea de zi : Proiect de hotarare 

privind   avizarea Retelei  de scolarizare pentru anul scolar 2015-2016  la nivelul  

comunei Cracaoani.                

Presedintele de sedinta da  cuvantul primarului comunei Cracaoani care prezinta 

expunerea de motive pentru care a initiat acest proiect, beneficiari urmand a fi: 

Scoala Gheorghe Savinescu, si elevii  din comuna Cracaoani. Presedintele de 

sedinta da cuvantul secretarului comunei care prezinta raportul de specialitate al 

biroului de specialitate cu privire la acest proiect de hotarare. Tot acesta da citire 

proiectului de hotarare propriuzis. Ia cuvantul si directorul Scolii Gheorghe 

Savinescu care prezinta proiectul Retelei de scolarizare propriuzis. Nemaifiind 

alte discutii referitor la acest proiect este supus la vot. Se aproba cu unanimitate 

de voturi a consilierilor prezenti. 

Se trece la ultimul proiect de hotarare inscris pe ordinea de zi: proiect de 

hotarare privind  aprobarea obiectivelor de investitii locale ce urmeaza a fi 

finantate prin Programul National de Dezvoltare Locala, Subprogramul 

„Modernizarea satului romanesc”. Ia cuvantul d-l primar care prezinta 

expunerea de motive privind initierea acestui proiect, aratand care vor 

obiectivele ce se urmareste a fi realizate. Presedintele de sedinta da cuvantul 

secretarului comunei, care da citire si raportului de specialitate la acest proiect 

de hotarare si proiectului propriuzis. Ia cuvantul si directorul scolii care arata ca 

este binevenita aprobarea acestei hotarari, existand o mare speranta ca vor 

finantate realizarea acestor obiective in infrastructura folosita de invatamantul 

local. 

 Nemaifiind alte discutii legate de acest proiect este supus la vot. Se aproba cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece in continuare la ultimul punct pe ordinea de zi si anume: Intrebari-

interpelari. Ia cuvantul d-l director Savin care arata ca va fi nevoie de alocarea 

de sume pentru consolidarea malului de sprijin al scolii de la Cracaul Negru, 

existand pericolul sa se produca o alunecare de teren si producerea de pagube la 

aceasta cladire. D- Dogariu C. arata ca este de acord cu cele solicitate de d-l 
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director si exprima regretul ca scoala nu s-a putut face in alta locatie mai sigura, 

asa cum s-a dorit initial. 

D-l Anusca C-tin legat tot de scoala arata ca la Scoala veche  de la Magazia este 

un brad care sta sa cada peste cladirea scolii, si e necesara  taiarea controlata a 

acestuia pt a nu produce stricaciuni. 

D-l Dogariu C-tin solicita viprimarului sa instiinteze cetatenii cand vine masina 

de colectare a gunoiului menajer pt ca acesta sa nu mai stea indrum si sa fie 

imprastiat de caini. 

D-na Homorozan enemultumita de conduita si modul de relationare cu 

consilierii a d-nei Gherghin Aurelia colaboratoarea de la Birul financiar 

contabil, acuzand o lipsa de comunicare si solicitudine. D-l primar arata ca 

aceste probleme sant generate tot de problemele financiare, existand 

nemultumiri din mai multe parti, contabilii  primariilor fiind cei pusi la zid cum 

se spune.  

Nemaifiind alte discutii d-l presedinte de sedinta multumeste pentru prezenta d-

lor consilieri si declara inchise lucrarile sedintei. 

    Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

             PRESEDINTE DE SEDINTA                                         SECRETAR 

               DOGARIU  CONSTANTIN                                   URSACHE FLORIN 


